
 

 

 

 

 

Kære René Christensen  

 

Som bekendt har et bredt flertal i Folketinget torsdag den 10. december 2020 

besluttet, at der skal gennemføres en kommissionsundersøgelse af forløbet 

vedrørende aflivning af alle mink. 

 

Jeg vil med henvisning til justitsministerens brev til Retsudvalget af 11. december 

2020 oplyse, at jeg ikke finder anledning til at besvare flere mundtlige eller skriftlige 

spørgsmål om sagen. Det gælder også allerede stillede spørgsmål og samråd.  

 

Dette er almindelig praksis, blandt andet for ikke at foregribe det kommende arbejde 

i kommissionen og af retssikkerhedsmæssige hensyn for de involverede.  

 

Når de nærmere rammer for og afgrænsning af den kommende 

kommissionsundersøgelse er på plads, vil jeg naturligvis være indstillet på at besvare 

yderligere mundtlige og skriftlige spørgsmål om sagen, som klart måtte falde uden for 

den kommende kommissionsundersøgelses kommissorium. 

 

Jeg håber på udvalgets forståelse herfor.  

 

Et lignende brev er sendt til formanden for Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg. 

 

 

 

Med venlig hilsen  

 

 

 

Magnus Heunicke 
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